



**To directors
of industrial enterprises of Russia**

*On the presentation of the economic potential of the
Russian Federation enterprises at the industrial
exhibition "EXPO-RUSSIA IRAN 2024" in Tehran (IRI)*

Dear Director!

We invite the delegation of your enterprise and you personally to take part in the Second Russian-Iranian International Industrial Exhibition "EXPO-RUSSIA IRAN 2024" and Tehran Business Forum in the capital of the Islamic Republic of Iran, which will take place in Iran from October 21 to October 23, 2024, dedicated to the anniversary of the entry into force of the "Treaty on the Fundamentals of Relations and Principles of Cooperation between Russia and Iran". The decision to organize the next stage of the exhibition was made on the basis of the successful and productive holding of the first exhibition in October last year. The events will take place from October 21 to October 23, 2024 at the "Tehran Milad Tower International Convention Center" in the capital of Iran.

The organizer on the Russian side is "Zarubezh-Expo" JSC, co-organizers on the Iranian side are Iranian Research Organization for Science and Technology (IROST) and International Science and Technology Park of the Islamic Republic of Iran, on whose territory part of the business program will take place. Our organization was subordinated to Ministry of Science, Research and Technology of Iran in 1980 by decision of the Revolutionary Council. IROST is engaged in the development of strategies, R&D systems, management, forecasting and assessment, development of science and technology for economic progress. IROST has made great strides in providing alternative energy sources, namely solar energy, biodiesel from microalgae and bioethanol from agricultural waste. IROST has made progress in the medical, pharmaceutical, chemical and space industries.

The upcoming exhibition is multidisciplinary; innovative developments in IT technologies, energy, petrochemical and mining industries, construction, agriculture, aviation, railway and maritime transport, medicine and pharmacology will be presented. The motivation for implementing large-scale activities is the intensification of Russian-Iranian cooperation at all levels under conditions of increasing Western sanctions pressure. Round tables and an international conference "Development of economic cooperation in the context of a new Memorandum on creating a Free Trade Area (FTA) between Iran and the Eurasian Economic Union for the implementation of joint projects" are planned.

Your enterprise will be provided with all the necessary conditions for participation in the exhibition. Please contact the co-organizer from the Russian side, "Zarubezh-Expo" JSC, tel: +7 (495)721-3236, www.ExpoRF.ru, info@zarubezhexpo.ru.

Yours Faithfully,

Deputy Minister of Science, Research and Technology
President of the Iranian Research Organization for Science and
Technology (IROST)

H
Zamanyan
Hassan ZAMANYAN



Министерство науки, исследований и технологий

Иранская исследовательская организация по науке и технологиям (IROST)

Руководителям
промышленных предприятий России

*О презентации экономического потенциала
предприятий РФ на промышленной выставке
«EXPO-RUSSIA IRAN 2024» в г.Тегеран (ИРИ)*

Уважаемый господин Руководитель!

Приглашаем делегацию Вашего предприятия и Вас лично принять участие во Второй Российско-Иранской международной промышленной выставке «EXPO-RUSSIA IRAN 2024» и Тегеранском бизнес-форуме, приуроченных к юбилею вступления в силу «Договора об основах взаимоотношений и принципах сотрудничества между Россией и Ираном». Решение об организации очередного этапа выставки принято на основании успешного и результативного проведения первой выставки в октябре прошлого года. Мероприятия состоятся с 21 по 23 октября 2024 года в ВЦ столицы Ирана «Tehran Milad Tower International Convention Center».

Организатором с российской стороны является АО «Зарубеж-Экспо», соорганизаторы с иранской стороны Иранская исследовательская организация по науке и технологиям (IROST) и Международный научно-технологический парк Ирана (International Science and Technology Park of Iran), на территории которого пройдет часть деловой программы. Наша организация была в 1980 году подчинена Министерству науки, исследований и технологий Ирана решением Революционного совета. IROST занимается разработкой стратегий, систем НИОКР, управления, прогнозирования и оценки, развитием науки и технологий для экономического прогресса. IROST добился больших успехов в обеспечении альтернативных источников энергии, а именно солнечной энергии, биодизеля из микроводорослей и биоэтанола из сельскохозяйственных отходов. IROST добился прогресса в медико-фармакологической отрасли, химической промышленности.

Предстоящая выставка является многопрофильной, будут представлены инновационные разработки в IT-технологиях, энергетике, нефтехимической и горнодобывающей промышленности, строительстве, сельском хозяйстве, авиационном, железнодорожном и морском транспорте, медицине и фармакологии. Реализация масштабных мероприятий мотивируется активизацией российско-иранского взаимодействия на всех уровнях в условиях нарастания санкционного давления Запада. Запланированы круглые столы и международная конференция «Развитие экономического сотрудничества в контексте недавно подписанного нового Меморандума о создании Зоны свободной торговли (ЗСТ) между Ираном и ЕАЭС для реализации совместных проектов».

Вашему предприятию будут обеспечены все необходимые условия участия в выставке. Просим обращаться к соорганизатору с Российской стороны, компанию АО «Зарубеж-Экспо», тел + 7(425) 721-3236, www.ExpoRF.ru, info@zarubezhexpo.ru.

С уважением,

Заместитель Министра науки, развития и технологий
Президент Иранской исследовательской организации
по науке и технологиям (IROST) и Международного
научно-технологического парка Ирана (International
Science and Technology Park of Iran)

Хассан ЗАМАНЯН